

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/407 「太陽計劃 2025」招募活動

敬啟者:

香港電台自1988年於每年夏季舉辦「太陽計劃」,此乃以青少年為主要對象的大型暑假活動。「太陽計劃」透過暑假期間一系列的培訓以及實地參訪,培育一群有創科潛能、懂溝通、有自信以具國民身份認同及國際視野的「太陽使者」。本校獲香港電台合作機構學友社邀請提名2-4名學生參與本活動,是次活動的招募對象是中三級。

活動鼓勵年青人創作和發揮原創力。同時,發掘有潛力的學員,培養其成為下一代創科新星,進一步拓展本地科技人才庫,加強香港在創科領域的競爭力。

詳情如下:

一、日程表(以官方公布為準)

6月底前	參加者完成報名
7月21日	「太陽計劃」開幕禮
8月4至8日(其中一日)	香港電台活動:演說技巧工作坊
8月中旬	合辦機構安排活動:數碼港工作坊/
	參訪國泰航天中心 / 國泰科創深圳合作方 (建議)
8月15日至21日(暫定)	杭州參訪團 (保華基金會)

二、提名對象條件

- 1. 對創科、人工智能、編程等相關範疇有興趣或具潛質學生
- 2. 擅於表達、勇於接受挑戰學生
- 3. 關懷國家發展、同時具國際視野學生

學生獲本校提名後亦須接受主辦單位的遴選。敬請於 6 月 12 日或之前填妥通告。如有查 詢,請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/407 "Solar Project 2025" Recruitment Event

Dear Parents,

Hong Kong Radio has been hosting the "Solar Project" every summer since 1988. This is a large-scale summer program aimed primarily at youth. The "Solar Project" cultivates a group of "Solar Envoys" with potential in innovation and technology, who are communicative, confident, and possess a sense of national identity and international perspective through a series of training and field visits during the summer.

Our school has been invited by the Hong Kong Radio's collaborating organization, Hok Yau Club, to nominate 2-4 students to participate in this event, targeting Form 3 students.

The program encourages young people to create and unleash their originality while identifying potential participants and nurturing them into the next generation of innovation stars, further expanding the local talent pool in technology and enhancing Hong Kong's competitiveness in the field of innovation and technology.

Details are as follows:

1. Schedule (Subject to official announcement)

- By the end of June: Participants complete registration
- July 21: "Solar Project" Opening Ceremony
- August 4-8 (one of these days): Hong Kong Radio event: Public Speaking Workshop
- Mid-August: Partner organization activities: Cyberport Workshop / Visit to Cathay Pacific Aerospace Centre / Cathay Pacific's Shenzhen Innovation Partner (suggested)
- August 15-21 (tentative): Hangzhou Study Tour (Bohua Foundation)

2. Nomination Criteria

- Students interested in or with potential in innovation technology, artificial intelligence, programming, etc.
- Students who are expressive and willing to accept challenges
- Students who care about national development while having an international perspective

Students nominated by our school will also need to undergo selection by the organizing unit. Please complete the notice by June 12 or earlier. For inquiries, please call 2461 1555 and contact Mr. Cheung Chun Leung

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal